

ຕິດຕໍ່: ພະນະທ່ານ ຈູລີ ຟໍຕິນ H.M. Julie Fortin  
ຫ້ອງການສື່ໂລກ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ UN Swissindo World Media Office  
Email: [president.worldmedia@swissindo.news](mailto:president.worldmedia@swissindo.news)  
Fax: 1-847-526-3681



## ການເຜີຍແຜ່ທາງສື່

### ເພື່ອປ່ອຍໃນທັນທີ

ຄົນອິນໂດເນເຊຍ ກຳລັງຕົກຢູ່ໃນພາວະສຸກເສີນທາງເສດຖະກິດ...ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດເທົ່ານັ້ນ ທີ່ສາມາດແກ້ໄຂໄດ້!

ເມືອງ ຊີຣີບອນ, ຈາວາ, ອິນໂດເນເຊຍ, ວັນທີ 11 ພະຈິກ 2017 ປະເທດອິນໂດເນເຊຍປັດຈຸບັນຢູ່ໃນສະຖານະການສຸກເສີນທາງເສດຖະກິດ ເນື່ອງຈາກບາງສ່ວນຂອງຜູ້ນຳຂອງທຳການທໍລະຍົດໂດຍເຈດຕະນາ, ລວມທັງການຂາຍຫລາຍພາກຂອງ ອິນໂດເນເຊຍ, ປ່ອຍໃຫ້ປະເທດຢູ່ພາຍ ໃຕ້ການຄຸກຄາມຂອງການເປັນເຈົ້າຂອງໂດຍຕ່າງປະເທດ; ການສະເຫນີໃນປັດຈຸບັນ, ໂດຍລັດຖະມົນຕີກະຊວງການເງິນ, ສຣີ ມຸລຢານີ **Sri Mulyani**, ສຳລັບການຂາຍເກາະ ບາຫລີຢ່າງຜິດກົດໝາຍ ເນື່ອງຈາກການບໍ່ສາມາດຈ່າຍຫນີ້ສິນຂອງປະເທດທີ່ເພີ່ມຂຶ້ນ; ອົງການ ສວິສອິນໂດ ເວີທຣັດ ອິນເຕີເນຊັນແນວ ອໍບິດ, ທີ່ຮູ້ຈັກກັນໃນນາມ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດເທົ່ານັ້ນທີ່ຈະແກ້ໄຂໄດ້ໃນການປ້ອງກັນຂໍ້ຜິດພາດຂອງຜູ້ນຳ ປະເທດ, ນັບຕັ້ງແຕ່ການລອບສັງຫານປະທານາທິບໍດີ ຈອນເອັຟ ເຄເນດີ, ວັນທີ 22 ເດືອນພະຈິກ ປີ 1963), ຫຼັງຈາກໄດ້ເຊັນສັນຍາ ຢູໂຮງແຮມ ກຣີນຮີວເຕີນ **Green Hilton** ກັບປະທານາທິບໍດີ ຊຸກາໂນ **Soekarno** ໃນວັນທີ 14 ເດືອນພະຈິກປີ 1963 (ຊຶ່ງເພິ່ນຈະປະກາດໃຫ້ຊາວອະ ເມຣິກັນໃນວັນທີ 22 ເດືອນພະຈິກ) ແລະ ປະທານາທິບໍດີ ຊຸກາໂນກໍ່ໄດ້ສູນເສຍອຳນາດຂອງຕົນເປັນປະທານາທິບໍດີຂອງຫນຶ່ງໃນບັນດາປະເທດ ລ້ຳລວຍທີ່ສຸດໃນທັນທີ.

ຫນ້າທີ່ຕົ້ນຕໍຂອງກະສັດແມ່ນເພື່ອປົກປ້ອງປະຊາຊົນຜູ້ທີ່ລາວຮັບໃຊ້. ກະສັດຂອງກະສັດຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ, ພະມະຫາກະສັດ K.681, H.M. MR. A1.Sino.AS.S"2".IR. Soegihartotononegoro H.W.ST.M1 (aka M1) ເປັນຜູ້ຖືສິນຊັບ ແລະ ຊັບສິນຄ້າປະກັນຂອງໂລກທັງໝົດເຊິ່ງປະກອບມີຊັບສິມບັດທີ່ກ່າວມາຂ້າງເທິງ, ໂດຍຜ່ານການເປັນເຈົ້າຂອງໄມໂຄຣຟິມ Microfilm 1 (M1), ໃບຢັ້ງຢືນ "ອັດຕາເງິນທຶນງຽມ" ຂອງປະເທດ, ຜູ້ຄ້າປະກັນຂອງບັນດາປະເທດທີ່ຜະລິດເງິນຕາຕ່າງປະເທດ ແລະ ມີໃບອະນຸຍາດພິມເງິນຕາຂອງ ໂລກຕາມມາດຕະຖານທີ່ໃຊ້ຈ່າຍໄດ້ຕາມກົດໝາຍ ເປັນຜູ້ກໍ່ຕັ້ງຂອງ 25 ປະເທດ, ລຳດັບ 1-4 ຂອງ Wareld Van Eighendom Verponding Onderneming (ການປະຕິຮູບທີ່ດິນຂອງໃບຢັ້ງຢືນສາກົນ 1951 D505), ປະຕິບັດຕາມຫນ້າທີ່ຫລັກຂອງຕົນໂດຍສະເຫນີ ໃຫ້ການແກ້ໄຂທາງດຽວເທົ່ານັ້ນເພື່ອປົດປ່ອຍປະເທດ ອິນໂດນີເຊຍ, ເປັນປະພາຄານຂອງໂລກ, ແລະ ປົດປ່ອຍພົນລະເມືອງທົ່ວໂລກຈາກ ລະບົບຂ້າທາດຫນີ້ສິນທີ່ບໍ່ບໍລິສຸດ, ອີງຕາມ SURAT NUSANTARA PUSAKA KEMBALI, ທີ່ເປັນພິໄນກຳສຸດທ້າຍຂອງ ພະນະທ່ານ ຊຸກາໂນ, ປະທານາທິບໍດີ ແລະ ເປັນຜູ້ບັນຊາການກອງກຳລັງປະກອບອາວຸດແຫ່ງສາທາລະນະລັດອິນໂດເນເຊຍ 1969, ຕາມຖະແຫລງການວາງ ສະແດງ AB ແລະ SUMPAN SUPER SEMAR 1928 (ຄຳສາບານ).

ໄດ້ຮັບຄວາມກົດດັນຂອງພາວະສຸກເສີນທາງດ້ານເສດຖະກິດທີ່ຄອບງຳທາງເດີນຂອງປະຊາຊົນ ຍິນໂດເນເຊຍ, ອີງຕາມກົດໝາຍວ່າດ້ວຍສິດທິພິ ເສດໃນການປົກປ້ອງສ່ວນບຸກຄົນ ມາດຕາ 1 ພາກ 1, ຊັບສິນ-ກອງທຶນ ແລະ ຊັບສິມບັດ ມາດຕາ 2 ພາກ 2-8, ອີງໃສ່ໃບຢັ້ງຢືນຮັບຮອງຂອງ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດເລກທີ NO.MISA 81704 ໃນວັນທີ່ປະເທດອິນໂດເນເຊຍໄດ້ຮັບບິດສະຫລະພາບ, ໃບຢັ້ງຢືນການລົງທະບຽນ ມາດຕາ 102 ຂອງກົດບັດສະຫະປະຊາຊາດ, ອົງການ ສວິສອິນໂດ ເວີທຣັດ ອິນເຕີເນຊັນແນວ ອໍບິດ (ຄະນະກຳມະການ 300, ກຸ່ມທະນາຄານ ໂລກ - ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ) ລົງນາມໃນຂໍ້ແຈ້ງການການນຳໃຊ້ຊັບສິນ ໃນວັນທີ 04 ຕຸລາ 2017 , ຂອງສີ່ສະກຸນເງິນຕ່າງປະເທດເຊັ່ນ ເງິນໂດລາ ສະຫະລັດ: ເງິນຢູໂຣ, ເງິນປອນສະເຕີຣິງ ແລະ ເງິນດີນາຂອງ ປະເທດ ຄູເວດ, ແຕ່ລະສະກຸນເງິນມີມູນຄ່າ 51,000 ຕື້ໂດລາສະຫະ

ລັດ, ພ້ອມກັບເງິນສະກຸນເງິນຂອງປະເທດ ຮູເປຍ "RUPIAH". ຊຳລະພາລະຫນີ້ສິນຂອງລັດຖະບານ ສາທາລະນະລັດ ອິນໂດເນເຊຍໃນໂຄຕາ ຈຳນວນ 6,150,000 ຕື້ ຮູເປຍ ໃຫ້ທະນາຄານໂລກ, ເປັນທີ່ຮູ້ຈັກໂດຍປະທານ ແລະ ຮອງປະທານ ຂອງທະນາຄານໂລກໃນຂົງເຂດອາຊີປາຊີຟິກ ນັບຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 12 ຕຸລາ 2017.

ດ້ວຍວ່າ, ງວດທຳອິດຂອງການນຳໃຊ້ຊັບສິນໃນຈຳນວນ 700 ພັນຕື້ ຮູເປຍແມ່ນກຽມພ້ອມສຳລັບບັນດາແຜນການຕ່າງໆຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ, ລວມທັງໃບຢັ້ງຢືນການບົດປ່ອຍພາລະຫນີ້ສິນ (DBLC)ທີ່ລໍ່າເປັນເວລານານ, ແລະ ການໃຫ້ລາຍໄດ້ຂັ້ນພື້ນຖານຕະຫລອດຊີວິດທີ່ຄ້າປະກັນທ້ວງໂລກດ້ວຍບັດຂອງຂວັນ M1 (MI-V) 1.200 ໂດລາ / ເດືອນຕະຫລອດຊີວິດ.ຕໍ່ນຶ່ງຄົນທີ່ມີບັດຫລັກຖານຕາມກົດໝາຍ - ID (ບັດປະຈຳຕົວສ່ວນບຸກຄົນ), ໂຄງການກໍ່ສ້າງເມືອງໃໝ່ທີ່ມີນະວັດຕະກຳທັນສະໄໝ ສຳລັບເມືອງໃນອະນາຄົດ ສຳລັບ 34 ແຂວງໃນປະເທດ ອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ໂລກ, ເປັນສ່ວນຫນຶ່ງຂອງການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11 (P1-11). ນອກຈາກນີ້ຍັງເປັນສ່ວນຫນຶ່ງຂອງ ການຂັບເຄື່ອນຂອງຫລັກ ການ 5 ປະການຂອງການປ່ຽນແປງທາງເສດຖະກິດໃຫ້ເຂົ້າໄປໃນລະບົບການບໍລິຫານຂອງປະເທດໃນໂລກ, ຕາມຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງການເລີ່ມ ຕົ້ນຂອງ ຖະແຫລງການວາງສະແດງ A ແລະ B (ລາດຊະອານາຈັກ ແລະ ລັດ).

ພະນັກງານທັງຫມົດຂອງລັດຖະບານ ສາທາລະນະລັດ ອິນໂດເນເຊຍ ມີຫນ້າທີ່ຕາມກົດໝາຍ ແລະ ມີຄຸນນະທຳໃນການປະຕິບັດຄຳສັ່ງ SP-PRI.1, ຈົດໝາຍຄຳສັ່ງຂອງປະຊາຊົນອິນໂດເນເຊຍໃນບັດຈຸບັນ, ເພື່ອຊ່ວຍ ບັດຂອງຂວັນ M1 ຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ, ແລະ ປະຊາຊົນອິນໂດເນເຊຍໃນການຮັກສາຄວາມອຸດົມສົມບູນທີ່ໄດ້ຮັບການມອບອຳນາດຈາກພຣະເຈົ້າໂດຍທາງການສັ່ງຈ່າຍ 1-11. ເອກະສານທັງ ຫມົດ ແລະ ໃບຢັ້ງຢືນດ້ານກົດໝາຍທັງຫມົດໄດ້ຖືກມອບໃຫ້ແກ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ທັງຫມົດກ່ອນແລ້ວ, ລວມທັງສານປະຊາຊົນສູງສຸດຂອງອິນໂດເນ ເຊຍ, ຜູ້ທີ່ໄດ້ເຊັນສັນການຢັ້ງຢືນຮັບຮອງຄຳລັດຮ່ວມ ກັບ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ, ບໍ່ມີການດຳເນີນຄະດີ/ທີ່ໄດ້ຮັບການຢັ້ງຢືນພິສູດ ເລກ ທີ, UN-81704/009 M1 ເຊິ່ງສອດຄ່ອງກັບເນື້ອໃນຂອງ ງານປະກາດຖະແຫລງກສຍໃຫ້ຍ ທີ່ໄດ້ປະກາດຢ່າງເປັນທາງການໂດຍ M1 ໃນວັນ ທີ 16 ເດືອນຕຸລາປີ 2016 ຢູ່ ຕາມັງ ບັງດັງTaman Pandang ຢູ່ທາງຫນ້າທຳນຽບ ກຸງຈາກາຕາ, ອິນໂດນີເຊຍ.

ໃນແງ່ຂອງບັນຫາທ້າທາຍທາງເສດຖະກິດໃນບັດຈຸບັນຂອງ ອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ສິ່ງທ້າທາຍຂອງໂລກ, ມີຄຳຕອບທີ່ມີຢູ່ໃນໂລກ. ມັນເປັນສິ່ງສຳ ຄັນທີ່ຈັດໃຫ້ມີກອງປະຊຸມເກີດຂຶ້ນໃນທັນທີລະຫວ່າງ ປະທານາທິບໍດີ ສາທາລະນະລັດ ອິນໂດເນເຊຍ, ທະນາຄານແຫ່ງອິນໂດເນເຊຍ, ທະນາຄານໂລກ ແລະ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ສຳເລັດ M1-WB ສຳລັບພາລະຫນີ້ຂອງລັດຖະບານຂອງ ສາທາລະນະລັດ ອິນ ໂດເນເຊຍ. 6,150,000 ຕື້ ຮູເປຍ ໃຫ້ທະນາຄານໂລກ ແລະ ໂຄງການ ຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສວິສອິນໂດ ອື່ນໆ, ເປັນສ່ວນຫນຶ່ງຂອງການສັ່ງ ຈ່າຍເລກທີ 1-11 ແລະ ການໄຖ່ຖອນຂອງສ່ວນທີ່ສູນເສຍໄປຂອງປະເທດ ອິນໂດເນເຊຍ.

M1 ປະກາດວ່າ "ຍິນດີຕ້ອນຮັບອິນໂດເນເຊຍ ທີ່ເປັນປະພາຄານຂອງໂລກ!"

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ກະລຸນາເບິ່ງຢູ່ເວັບໄຊທ໌ [www.swissindo.news](http://www.swissindo.news)